
Zborovanje fiROgradniftoi 
m ftarifeor in oftolico 

Zadnjo nedeljo dopoldne se je vršilo v pro 
štorih podružnice Kmetijske družbe v Melju 
Mariboru zborovanje vinogradnikov iz Maribor 
ter okolice. Predsedoval je predsednik mariboi 
ske podružnice Kmetijske družbe dr. Kovačič 
Košakov, ki je tudi govoril o sedanjem položaj 
vinogradnikov, kateri nikakor ni rožnat. Mnog 
vinogradov po okolici Maribora mora biti obnov 
ljenih, kar je v zvezi z velikimi stroški. Javn 
dajatve vinogradnikov so tako občutne, da vi 
nogradniki ne morejo več izhajati. Iz tega raz 
loga, kakor je govornik posebej naglašal, se n 
morejo posestniki vinogradov strinjati z novir 
viničarskim redom, ki preveč obremenjuje vino 
gradništvo. 

O novem viničarskem redu se je razvila živali 
na razprava, v katero je poseglo več govornikom 

r kateri so ugotovili, da gredo določbe novega vi 
' ničarskega reda daleč preko pogodb, katere s 

sklenili lastniki vinogradov z viničarji na pod 
lagi prejšnjega viničarskega reda. Pričakoval 

- je, da se bo v zvezi z novim viničarskim redor 
^ porodila cela vrsta sodnih tožb, katere bodo na 
i perjene proti vinogradnikom. 

Zborovanje je zaključil sklep, da bodo zbrar 
3 vinogradniki odpovedali s 1. avgustom viničai 
a jem in ne bodo sprejeli tako dolgo v službo ne 
i -vih delovnih moči za oskrbo vinogradov, dokle 
- ne bo banovina spremenila in omilila izdaneg 
3 novega viničarskega reda tako, da bo odgovai 
- jal koristim vinogradnika ter viničarja. Izvolje 
- je bil na zborovanju poseben odsek, kateri b 
i izdelal na temelju iznešenih pritožb in želj spe 
i menico o spremembi najnovejšega viničarskeg 
- reda. To spomenico bo potrdilo ponovno zbore 

vanje vinogradnikov, nakar bo odposlana g. ban 
- v Ljubljano. 


